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ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ Νο 90 
 ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 
Πρακτικά:       90ο  ∆.Σ.  ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
Ηµεροµηνία: 21.05.2012 
Τόπος:             Λ. Βουλιαγµένης 224 & Αγ. ∆ηµητρίου, Αγ. ∆ηµήτριος 
 
ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  
 

1. ΖΑΧΑΡΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ (µε εξουσιοδότηση στον κο Σαρρή) 

2. ΣΑΡΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

3. ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ 

4. ΧΡΗΣΤΙ∆ΗΣ ΧΑΡΗΣ 

5. ΚΥΡΙΑΚΙ∆ΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ 

6. ΑΝΕΜΟ∆ΟΥΡΑΣ ΓΙΩΡΓΟΣ  

7. ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ 

Παρευρέθησαν ο κ. Σ. Ψωµάς και τα µέλη κ. Η. Μοναχολιάς (Exel),  κ. Χ. Φίλανδρος 
(Refusol), κ. Π. Γκίκας (Diginet), κ. Τ. Βολονάσης (Eurosol), κα Α. Κεκάτου (Sunlight) 
και η κα B. Μενύχτα (Big solar). 
 
1. Θέµατα ηµερήσιας διάταξης 
 
Α.  Άµεσα – Επείγοντα θέµατα 

 
1ο Θέµα: Παρουσίαση προτάσεων από εταιρία επικοινωνίας Foresight 

  

Β. Πρόοδος εκκρεµούντων θεµάτων  
 

∆εν τέθηκαν 
 

Γ.      Νέα θέµατα 
 

 1ο Θέµα: Αναθεώρηση προϋπολογισµού λόγω απόκλισης εσόδων, µέτρα 
ενίσχυσης των εσόδων – εισήγηση Π.Σαρρής 

  

2ο Θέµα: Νέες αιτήσεις εγγραφής µελών, εισήγηση Χ. Χρηστίδης 
 
3ο Θέµα: Οµάδες διαβούλευσης 
 
 

 2.  Ενηµέρωση για πρόσφατα γεγονότα. 
 
 Ο κ. Σαρρής ενηµέρωσε για τη συνάντηση που είχε ο ίδιος και ο κ. Ζαχαρίου µε τον 

αντιπρόεδρο της ΡΑΕ κ. Ραχιώτη. Μεταξύ των θεµάτων που συζητήθηκαν ήταν και το 
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πρόβληµα που έχει προκύψει µε τη ρευστότητα του ΛΑΓΗΕ, για το οποίο η ΡΑΕ 
επισήµανε ότι έχουν ληφθεί πρωτοβουλίες από την απερχόµενη κυβέρνηση 
προκειµένου να αντιµετωπιστεί το άµεσο πρόβληµα ρευστότητας και ήδη έχει υπάρξει 
βελτίωση µιας και έχουν πληρωθεί οι επενδυτές για τον Ιανουάριο. Επίσης η ΡΑΕ 
προτίθεται να πάρει πρωτοβουλίες που έχουν να κάνουν µε τη ∆ΕΗ ως διαχειριστή 
δικτύου. 

  
 Ο κ. Ψωµάς ενηµέρωσε για τη πρώτη συνάντηση που έγινε στο Βερολίνο για το 

πρόγραµµα PV Grid στο οποίο συµµετέχει ο Σύνδεσµος και στην οποία παρευρέθη και 
ο κ. Σαρρής. Στο πρόγραµµα αυτό εκτός των αντίστοιχων συνδέσµων που συµµετείχαν 
στο PV Legal, θα συµµετέχουν και διαχειριστές δικτύων της Ιταλίας, Γερµανίας και 
Τσεχίας καθώς και άλλοι φορείς της αγοράς. 

 
3.  Ενηµέρωση της σηµαντικότερης εισερχόµενης και εξερχόµενης αλληλογραφίας. 
 

-  Τα εισερχόµενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι: 
 

1. Αρ.Πρ.642/08.05.2012 E-mail/επιστολή από τον κο Ι.Ταυλίκο µε θέµα «∆ιαγραφή 
της εταιρίας Γ.Ταυλίκος.solar.com από το µητρώο µελών του ΣΕΦ». 
2.  Αρ.Πρ.643/09.05.2012 Επιστολή από το ΤΕΙ Πάτρας µε θέµα τη χρηµατοδότηση 
εβδοµάδας καινοτοµίας που διοργανώνεται από 1 – 12/7/2012. 
3. Αρ.Πρ.645/09.05.2012 Επιστολή από το ελληνογερµανικό επιµελητήριο Θες/κης 
στο πρόεδρο κο Ζαχαρίου µε θέµα «Πρόσκληση οµιλίας σε ηµερίδα µε θέµα τα 
φωτοβολταϊκά στην Ελλάδα – στη Θεσσαλονίκη στις 25.9.2012», θα συζητηθεί στο 
επόµενο ∆Σ. 
4. Αρ.Πρ.646/09.05.2012 Νέα αίτηση εγγραφής για τακτικό µέλος της εταιρίας 
«Ευσταθόπουλος ∆ιονύσιος και ΣΙΑ ΕΕ». 
5. Αρ.Πρ.647/11.05.2012 Επιστολή από το Πολυτεχνείο Κρήτης και την Hellas Cert 
µε θέµα «Πρόσκληση για συµµετοχή στην επιτροπή σχήµατος πιστοποίησης 
εγκαταστατών φωτοβολταϊκών συστηµάτων», θα συζητηθεί στο επόµενο ∆Σ. 
6.  Αρ.Πρ.648/15.05.2012 E-mail/επιστολή από την εταιρία Foresight µε θέµα 
«Προτάσεις κινήσεων ενόψει της κατάστασης στο πολιτικό σκηνικό και σε σχέση και µε 
άλλους φορείς της αγοράς», το θέµα συζητήθηκε εκτενέστερα µε τις προτάσεις που 
κατατέθηκαν από τη Foresight σήµερα στο ∆Σ. 
7.  Αρ.Πρ.649/17.05.2012 Νέα αίτηση εγγραφής για τακτικό µέλος της εταιρίας «LG 
Electronics Hellas». 
 
- Τα εξερχόµενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι: 
 
1. Αρ. Πρ. 517/11.04.2012 Επιστολή στο πρόεδρο της ∆ΕΗ ΑΕ κ. Ζερβό µε θέµα 
«Μνηµόνιο στρατηγικής συνεργασίας µεταξύ ∆ΕΗ και Silcio». 
 

 
4. Ενηµέρωση από τον Ταµία της ταµιακής κατάστασης του ΣΕΦ / συνδροµές µελών 

 / διαγραφή µελών για οφειλή συνδροµής. 
 

α. Το ταµείο του ΣΕΦ (στην Alpha Bank) σήµερα 21.05.2012 είναι 108.536,67 
€,  στην Πειραιώς 90.000 € σε προθεσµιακό λογαριασµό και 5.000 € ανοιχτά 
και στην Εθνική 90.000€ σε προθεσµιακό λογαριασµό και 5.000 € ανοιχτά. 
΄Ητοι σύνολο ταµείου ΣΕΦ: 298.536, 67 €. 
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β. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς τρίτους, που εγκρίνονται οµόφωνα από το ∆Σ  
είναι: 0 € 
γ. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς το συµβαλλόµενο  προσωπικό είναι: 0 €  . 
δ. Εισπράξεις από το προηγούµενο ∆.Σ.21.05.12: 16.500 € (7 τακτικά µέλη και 
1 νέα εγγραφή).  
ε. Οι ληξιπρόθεσµες οφειλές των τακτικών µελών είναι 34.000. 
στ. Άλλα έσοδα του ΣΕΦ 0 € 
 

 
5. Έναρξη συζήτησης επί των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης 

 
Α.  Άµεσα – Επείγοντα θέµατα 

 
1ο Θέµα: Παρουσίαση προτάσεων από εταιρία επικοινωνίας Foresight 
 
Ο κ. Κωστόπουλος από την εταιρία επικοινωνίας Foresight µε την οποία 
συνεργάζεται ο Σύνδεσµος, κατέθεσε στα µέλη του ∆Σ αναλυτική πρόταση για το 
επόµενο εξάµηνο. Μετά από εκτενή συζήτηση, τα µέλη του ∆Σ συµφώνησαν στα 
βασικά σηµεία της πρότασης αυτής η οποία και θα εµπλουτιστεί µε ενέργειες 
επικοινωνίας µε το πλατύ κοινό. Αποφασίσθηκε να σταλεί άµεσα δελτίο τύπου -
ανοιχτή επιστολή που θα αναφέρεται στην ανάπτυξη του κλάδου, στο όραµα του 
ΣΕΦ για το 2020, τη δηµιουργία θέσεων εργασίας και να ζητά σταθερό 
υποστηρικτικό θεσµικό πλαίσιο και βελτίωση στην  ρευστότητα. Στις 6.6.2012 θα 
πραγµατοποιηθεί έκτακτο ∆Σ, για να συζητηθεί η αναλυτική πρόταση και µε 
οικονοµικά στοιχεία της Foresight για το συνέδριο-ηµερίδα του Συνδέσµου το 
φθινόπωρο. 
 

  

Β. Πρόοδος εκκρεµούντων θεµάτων  
 

∆εν τέθηκαν 
 

Γ.      Νέα θέµατα 
 

 1ο Θέµα: Αναθεώρηση προϋπολογισµού λόγω απόκλισης εσόδων, µέτρα 
ενίσχυσης των εσόδων – εισήγηση Π. Σαρρής 

 
 Στο επόµενο ∆Σ θα δοθεί αναθεωρηµένος προϋπολογισµός από τον κ. Καπέλλο, 

λόγω απόκλισης των εσόδων.  Επίσης ο κ. Χρηστίδης θα φέρει πρόταση σχετικά µε 
τη προσέγγιση νέων µελών. 

  

2ο Θέµα: Νέες αιτήσεις εγγραφής µελών, εισήγηση Χ. Χρηστίδης 
 
Ο κ. Χρηστίδης έκανε εισήγηση για τα νέα µέλη που έχουν αιτηθεί  να εγγραφούν 
στον ΣΕΦ. 
 
Τα µέλη τα οποία πήραν θετική γνωµοδότηση οµόφωνα από το ∆Σ είναι οι εταιρίες:  

1. LG Electronics Ελλάς ΑΕ, τακτικό µέλος 
2. Ευσταθόπουλος ∆ιονύσιος & ΣΙΑ ΕΕ, τακτικό µέλος 
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Οι παραπάνω αιτήσεις προωθούνται δια µέσου ηλεκτρονικού ταχυδροµείου µαζί µε 
το παρόν πρακτικό στη ΓΣ, σε όλα τα µέλη της Αστικής Εταιρίας, προς ενηµέρωσή 
τους. 
 
3ο Θέµα: Οµάδες διαβούλευσης 
 
Το πρώτο θέµα που τέθηκε από τον κ. Κυριακίδη αφορούσε στη µικρή σχετικά 
συµµετοχή των µελών στις διαδικασίες και συναντήσεις του Συνδέσµου. Μετά από 
συζήτηση που έγινε και τη διαπίστωση ότι τα µέλη δε συµµετέχουν ούτε καν στις 
οµάδες διαβούλευσης που είναι εξαιρετικά σηµαντικές, ο κ. Γκίκας πρότεινε, εκτός 
των πρωτοβουλιών του ∆Σ, να αναλάβουν δράση και τα µέλη του ΣΕΦ –για τη 
σύγκληση οµάδων διαβούλευσης για συγκεκριµένα θέµατα που τους απασχολούν. 
Το ∆Σ αποφάσισε στην επόµενη συνεδρίαση του να συζητήσει το θέµα των  οµάδων 
διαβούλευσης και την πρόταση του κ. Γκίκα ειδικότερα. 
 
Στη συνέχεια ο κ. Ψωµάς, αφού αναφέρθηκε στη ρευστή πολιτική κατάσταση της 
χώρας, στην έλλειψη ρευστότητας και φυσικά στην αλλαγή που θα προκύψει στο 
ΥΠΕΚΑ, είπε ότι, θα πρέπει να προετοιµαστούµε να χαράξουµε ως Σύνδεσµος 
γραµµές άµυνας για τη πρώτη συζήτηση µας µε τη νέα κυβέρνηση. Ο κ. Σαρρής είπε 
ότι, παρά την απουσία κυβέρνησης, υπηρεσιακοί παράγοντες του υπουργείου 
επεξεργάζονται θέµατα που µας αφορούν άµεσα (τριµηνιαία ενηµέρωση προς την 
τρόικα σε σχέση µε την επανεξέταση του µοντέλου εγγυηµένων τιµών, σταδιακή 
κατάργηση του 18µηνου που κλειδώνει σήµερα η ταρίφα κλπ). 
Τα παρευρισκόµενα µέλη από την οµάδα διαβούλευσης εξέφρασαν τις παρακάτω 
απόψεις:  

• κ. Η. Μοναχολιάς : «Το ∆Σ του Συνδέσµου είχε προβάλλει σωστά τις θέσεις 
του ΣΕΦ το φθινόπωρο του 2011 και έκανε ουσιαστική συζήτηση µε το 
Υπουργείο. Από εδώ και πέρα δυσκολεύει η διαπραγµάτευση και θα πρέπει 
να βλέπουµε τι γίνεται και στην υπόλοιπη Ευρώπη. Θα πρέπει να 
επεξεργαστούµε το σύστηµα υπολογισµού της Οριακής Τιµής Συστήµατος 
(ΟΤΣ), να είµαστε έτοιµοι για ενδεχόµενη µείωση τιµών και µία 
ισορροπηµένη µείωση του 18µηνου». 

• κα Β. Μενύχτα : «Σαφώς θα πρέπει να µειωθεί το 18µηνο, στις τιµές υπάρχει 
περιθώριο µείωσης, αλλά θα πρέπει να έχουµε στο µυαλό µας ότι οι 
υπόλοιπες χώρες της ΕΕ έχουν άλλους όρους χρηµατοδότησης». 

• κ. Π. Γκίκας : «Η όποια µείωση τιµών πρέπει να γίνει σταδιακά και όχι 
απότοµα». 

• κα Α. Κεκάτου : «Πρέπει να περιοριστεί η αγοραπωλησία αδειών γιατί 
επηρεάζει εµµέσως αρνητικά και τις ταρίφες». 

• κ. Χ. Φίλανδρος : «Το 18µηνο- σε εύλογο χρόνο- πρέπει να καταργηθεί. 
Κλείδωµα τιµής µε την ετοιµότητα σύνδεσης και µετά ίσως να µη χρειάζεται 
περαιτέρω µείωση τιµών». 

    
6. Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 
 
Η επόµενη τακτική συνεδρίαση του ∆.Σ., θα πραγµατοποιηθεί τη ∆ευτέρα 18 Ιουνίου 2012 
και ώρα 17:30 στα γραφεία του συνδέσµου Λ. Βουλιαγµένης 224 & Αγ .∆ηµητρίου, Αγ. 
∆ηµήτριο, στο 2ο όροφο.  Την Τετάρτη 6 Ιουνίου 2012 και ώρα 17:30 στα γραφεία της 
SMA, Β. Τσιτσάνη 102, Γλυφάδα, θα πραγµατοποιηθεί έκτακτο ∆Σ µε θέµα τη 
πρόταση/προσφορά της Foresight για το συνέδριο-ηµερίδα του Συνδέσµου το φθινόπωρο. 
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Μη υπάρχοντος άλλου θέµατος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το παρόν Πρακτικό. 
 
 

 
ΑΘΗΝΑ,  21.05.2012 

 
 
 

Ο Πρόεδρος  Ζαχαρίου Αλέξανδρος  
(µε εξουσιοδότηση στον κ. Π. Σαρρή)  

 
Ο Αντιπρόεδρος    Σαρρής Παναγιώτης  
 
Ο Γραµµατέας   Καπέλλος Σωτήρης   
 
Ο Ταµίας    Χρηστίδης Χάρης   
 
Ο Αναπληρωτής Γραµµατέας Σακκάς Θανάσης   
 
Ο Αναπληρωτής Ταµίας  Ανεµοδουράς Γιώργος  
 
Μέλος     Κυριακίδης ∆ηµήτρης   


